
Obec Vyšný Kazimír, Obecný úrad 57, 094 09 Sedliská 

 
       Zápisnica 

                             zo zasadnutia OZ konaného dňa 20.9.2019 

 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny  

 

Bod 1. Otvorenie - Rokovanie OZ otvoril a viedol Bc. Michal Duda starosta obce, 

ktorý privítal všetkých prítomných. Starosta konštatoval, že počet prítomných 

poslancov je 3 (Hričák, Ivanov, Obický), OZ je uznášania schopné. 

 

Bod 2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa -  Za overovateľov 

zápisnice boli určení Ján Hričák, Erik Ivanov. 

zapisovateľka Mgr. Katarína Baranová. 

 

Hlasovanie: Za – 3 ( Hričák, Ivanov, Obický) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

Bod 3 Kontrola plnenia uznesenia  - starosta predniesol kontrolu uznesenia, 

skonštatoval, že uznesenie sa plní. Bližšie sa vrátil k písmenu B, uznesenie č. 6 

Práce naviac na stavbe Multifunkčné a detské ihrisko – oplotenie, žľab, oceľová 

výstuž do oceľového múra a následné vyfinancovanie z rozpočtu  obce.  

Oplotenie je práca naviac, nebolo to súčasťou projektu, ale je potrebné kvôli 

bezpečnosti. Projektant nedal do projektu potrebné množstvo oceľovej výstuže do 

múra, tam bolo potrebné navýšenie. Projektant to odôvodnil časovou tiesňou pri 

vypracovaní projektu, keďže  bolo nutné dodržať časový termín, ktorý stanovila 

Pôdohospodárska platobná agentúra.  

 

Kontrolný deň – Vodojem – kontrolného dňa sa zúčastnili za obec – Bc.Michal 

Duda, Ján Hričák, projektant Ing. Milan Uhorščák a za dodávateľa Betpres, s.r.o. 

Ing. Rastislav Čavara, Ing. Matúš Sijut, Ing. Tomáš Sopko, Mgr. Jaroslav Varga. 

Pri osobnej obhliadke osadenej časti vodojemu bolo zistené, že osadená časť 

vodojemu vykazuje známky nerovnomerného sadania z dôvodu erózie 

a znehodnotenie pôvodného lôžka tohto vodojemu. Na základe zistených 

skutočností bol dohodnutý nasledovný postup.  Osadená časť vodojemu sa 

demontuje, odstránia sa existujúce podkladové vrstvy, vykoná sa statická skúška 

podložia. Na základe jej výsledkov  sa navrhne skladba podložia tak, aby bola 

v súlade s projektovou dokumentáciou.  

Po obdŕžaní výsledkov statickej skúšky je nutné, aby sa stretli dodávateľ, investor 

a rozpočtár a urobil sa dodatok k zmluve, na základe rozpočtu na práce.  Keďže 

sa jedná o hodnotu nižšiu ako 15 % z pôvodnej zmluvy, umožňuje to zákon 

o verejnom obstarávaní. A následne sa to zahrnie do rozpočtu a do žiadosti 



o dotáciu na Environmentálny fond. Starosta informoval, že na základe 

rozhodnutia a následne zmluvy o poskytnutí podpory formou dotácie 

z Environmentálneho fondu, obec sa musí podieľať 5 %  z nákladov 

vynaložených v roku 2019 na výstavbu vodovodu, čo v našom prípade činí sumu 

6 315,79 € z vlastného rozpočtu. 

 

Rekonštrukcia požiarnej zbrojnice (firma STAVJAN) – z vlastných prostriedkov 

bude stáť rekonštrukcia 1 873,85 €. 

 

Bod 4  Program rokovania OZ 

1./   Otvorenie 

2./   Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3./   Kontrola plnenia uznesenia 

4./   Schválenie programu rokovania 

5./   Príprava kultúrno-spoločenskej akcie 29.9.2019 – Tradičná zabíjačka, súťaž  

       vo varení kotlíkového gulášu, kultúrny program 

6./   Turisticko-poznávací zájazd – Poloniny 

7./   Mesiac úcty k starším  

8./   Rôzne 

 

Hlasovanie: Za – 3(, Hričák, Ivanov, Obický) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

 

Bod 5 - Príprava kultúrno-spoločenskej akcie 29.9.2019 – Tradičná zabíjačka, 

súťaž  vo varení kotlíkového gulášu, kultúrny program – Starosta informoval 

poslancov OZ o programe: 

10.30 Slávnostná svätá liturgia 

13.00 Posviacka požiarne zbrojnice a slávnostné odovzdanie do užívania 

13.45 Zahájenie súťaže vo varení kotlíkového gulášu a ochutnávka zabíjačkových 

špecialít 

- Vranovskí heligonkári 

- folklórna skupina Konopianka 

- prezentácia hasičského zásahu 

- mládežnícky folklórny súbor Ondalik, Ďapalovce 

- Štramáci z Jasenova. 

Na zasadnutie OZ boli pozvaní aj členovia DHZ Jakub Hudák a František Ivanov, 

animátorky Mgr. Ivana Janočková a Bc. Katarína Hričáková (neprítomná). 

Zabíjačka 27.9. – piatok o 07.00 hod. 

Ošípaná z PD Hencovce. Mäsiar je zabezpečený, starosta vyzval, aby sa poslanci 

vyjadrili, či sa zúčastnia zabíjačky. 

Hričák – áno, Ivanov – zatiaľ nevie, ak nie, pošle náhradu, Obický – nie. 



 

Starosta preto pozval členov DHZ, aby boli nápomocní pri zabíjačke, ako aj pri 

celkovej organizácii akcie. 

Stretnutie poslancov aj  s manželkami – sobota 28.9.2019 o 16.00 hod. – 

prípravné práce. 

Kultúrny program bude prebiehať na pódium pri OcU, pred OcU bude stánok, kde 

sa bude čapovať pivo a kofola, vedľa bude stan, v ktorom budú zabíjačkové 

špeciality. Súťažné družstvá budú variť guláš pred potravinami, poprípade na 

mostku u Hudákových a Barny. 

Zodpovedný za chod v deň akcie – Hričák,  

Jednotlivé zadelenie úloh: 

Starostlivosť o účinkujúcich – Hričák 

Pri súťažných družstvách – guláš – Ferčák 

Výčap – čapovať budú hasiči – zodpovedný Ivanov   

Stánok so zabíjačkovými špecialitami – Gajdoš 

Parkovanie – hasiči (parkovať len na ceste po chrám, v ulička) 

Zasadačka OcU (VIP) – Hričák, manželky poslancov. 

 

Prezentácia hasičského zásahu približne o 15.00 hod. – zodpovedný Jakub Hudák, 

František Ivanov. Po ukončení zásahu bude urobená prezentácia pre deti. 

 

Ceny pre súťažiacich vo varení gulášu – prví traja poháre. Ostatní varešky. 

Starosta udelil slovo Ivane Janočkovej, aby informovala prítomných o činnostiach 

s deťmi. Deti budú rozdelené podľa veku do skupín a budú súťažiť na 

jednotlivých stanovištiach.  

Deti – všetkým sladkosti,  3 x po tri medaily.  

 

Posviacka požiarnej zbrojnice a odovzdanie do užívania o 13.00 hod. Po skončení 

sa príde pred OcU a začne kultúrny program. Ozvučenie zabezpečujú Štramáci. 

Po ukončení akcie sa stoly pozberajú na jedno miesto, ostatné sa urobí v pondelok. 

  

Bod 6 -  Turisticko-poznávací zájazd – Poloniny –   pracovníčka obce Mgr. K. 

Baranová predniesla informácie ohľadom zájazdu do Polonín, následne poslanci 

určili termín zájazdu - 5.10. 2019 – odchod autobusu o 06.00 hod. Po ceste sa 

zastaviť na Starine. Poplatok 3 € za osobu je potrebné vyplatiť do 27.9.2019. 

 

Bod 7 - Mesiac úcty k starším – urobiť prieskum u dôchodcov, či bude záujem 

o zájazd do Krosna (16 alebo 17.10.). Dôchodcovia zadarmo, za imobilného 

dôchodcu môže ísť náhrada, ostatní záujemcovia o zájazd zaplatiť 5 €. 

- p. Hričák navrhol navštíviť imobilných dôchodcov a zakúpiť im darček.  

 

 

 



Bod 10 Rôzne 

- most pri fare – zle osadený, je potrebné ho upraviť do pravého uhla, aby sa 

predišlo haváriám. 

- rozpočtové opatrenie č. 6/2016 – p. Obický navrhol, aby sa o tomto bode 

rokovalo, keď budú všetci poslanci 

 

p. Obický – navrhol, aby zápisnicu dostal každý poslanec, na čo mu starosta obce 

ako aj p. Hričák odpovedali, že zápisnice aj uzneseniu sú uverejňované na stránke 

obce. 

                  – interpeloval starostu, ako mohol projektant zabudnúť na práce, ktorú 

sú teraz naviac, navrhuje stiahnuť projektantovi odmenu,  

                   – problémy pri vodovode, pôvodná firma zbankrotovala, kde je teraz 

stavebný dozor,  

                 – ospravedlnil sa, že nebude prítomný na akcii 27.9.2019, keďže bude 

odcestovaný, 

                 - položil otázku , či je Klub jednoty dôchodcov akceptovaný zo strany 

obce, keďže je to organizácia, ktorá má stanovy, predsedu 

                 - položil otázku starostovi, z čoho je financovaná akcia 29.9. – starosta 

– z dotácie VUC 1000 €, povinné 20 % spolufinancovanie z rozpočtu obce, 

ostatné zo sponzorského. 

                - výlet do Polonín – keď je záujem, treba ísť, ale ľudia majú turistiku aj 

vo Vyšnom Kazimíri. 

                -  Mesiac úcty k starším – výlet do Poľska je len želanie niektorých, 

mali by byť dôchodcovia pozvaní do kultúrneho domu a tam ich uctiť  

                - má informáciu, že obec poskytla pre dôchodcov 150 €, či to bolo 

v rozpočte a schválené – starosta -  išlo o sumu 50 € - štartovné na olympiádu 

seniorov, išlo to z rozpočtu pre dôchodcov. 

               - nevie sa vyjadriť k moste pri fare, keďže nevie o tom nič. 

 

Starosta obce – oplotenie a odvodnenie oporného múra zo strany cesty  neboli 

plánované,  samotné multifunkčné ihrisko má svoje oplotenie. Je nutné ich urobiť 

z bezpečnostného hľadiska.  Zabudlo sa na armatúry do múra a navýšenie 

oporného múra  0,5 m. 

                         – stavebný dozor pri výstavbe vodovodu bol Ing. Ján Halgaš, 

ktorý zomrel, vodojem 4 roky stál, boli zrážky, lôžko je vymyté, nevie prebrať za 

to zodpovednosť.  

 

p. Hričák  – na základe podnetu od p. Obického navrhol, aby v prieskume pre 

dôchodcov bola daná otázka, o čo majú dôchodcovia záujem – zájazd alebo 

posedenie, s čím sa všetci prítomní poslanci stotožnili. 

 

p. Obický – informoval členov DHZ, že pracuje na tom, aby bolo obci pre 

Dobrovoľný požiarny zbor pridelené auto. 



 

 

 Keďže program jednania OZ sa vyčerpal, starosta poďakoval prítomným za účasť 

a ukončil zasadnutie OZ. 
 

Vo Vyšnom Kazimíri dňa 20.9.2019 

 

 

 Zapísala: Mgr. Katarína Baranová                        ......................................... 

 

 

 Zápisnicu overili:  

 

Ján Hričák                                                                ..........................................  

 

Erik Ivanov                                                               .......................................... 

 

 

 

 

 

                                                                                      Bc. Michal Duda 

                                                                                         starosta obce        

 
 


